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All seats on Limited Express Yufu No. 73 and 74 will be reservation-only during 
the period of Monday, December 25 through Wednesday, December 27, 2023 due 
to the reasons related to our train operation management. Non-reserved seats 
are not available. Please reserve seats at the ticket counter or reserved-seat 
ticket vending machine at the station prior to boarding.  

Once all reserved-seat tickets are fully booked, no more passengers will be 
allowed on the train. We would appreciate your understanding. 

 
차량 운용 관계로 2023 년 12 월 25 일(월)～12 월 27 일(수)간 특급 유후 73 호・

74 호는 전좌석 지정석으로 운행합니다. 자유석 설정은 없습니다. 미리 역 창구 또는 
지정석 발매기등에서 좌석 예약을 해 주시기 바랍니다. 
또한, 지정석이 만석일 경우에는 승차하실 수 없습니다. 미리 양해 부탁드립니다. 
 
因車輛調度的關係，2023 年 12 月 25 日（一）～12 月 27 日（三）的特急由布 73 號・

74 號將採取全車對號運行，不設置自由座。請事先於車站窗口或對號券販賣機等預約座
位。 
若對號座客滿將無法搭車，敬請見諒。 
 
由于车辆运用的关系，2023 年 12 月 25 日（周一）～12 月 27 日（周三）期间，特急由布

73 号，74 号将以全车指定席进行运行。因为没有自由席的设定，请事先在车站窗口或是使
用指定席车票贩卖机预约座位。 

另外，如果指定席满座将会无法乘坐，敬请谅解。 

Reserved Seats Only on Limited Express Yufu No. 
73 and 74 from December 25 to 27, 2023 

 
2023 년 12 월 25 일～27 일 특급유후 73・74 호 전좌석 

지정석 운행에 관한 안내 
 

關於 2023 年 12 月 25 日～27 日的特急由布 73・74 號全
車對號運行 

 
关于 2023 年 12 月 25 日～27 日的特急由布 73 号、74

号全车指定席的运行通知 
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